

Years 11 and 12 - IGCSE and IAS Summer 2021 – Cancellation of Edexcel Exams

February 11th, 2021

Dear Parents and Families

We hope this letter finds you all well and safe.

By now you are likely to be aware of the announcement from the Pearson Edexcel international exam board that the **Edexcel 2021 IGCSE and IAS Summer examinations have been cancelled**. At present the **Cambridge Board exams are set to go ahead** as normally as possible.

Student grades for Edexcel examinations will be based on teacher assessments which will be **moderated externally** in some way. We do not yet know the exact details, but the grades will be based on evidence of achievement in each subject. The exam board is likely to take into account a much wider range of evidence than last year, including:

- Mock exam results. (From March 21st – 31st a full set of Mock Exams will take place for all Ta'allum students.)
- Assessments and unit tests.
- Classwork.
- Homework.
- Grades recorded by teachers.
- Potentially some form of coursework assignment.

The final grade will not rely on any one source of evidence and will not necessarily be the same as the mock grade.

The key message to students in Year 11 and 12 is to continue to attend all lessons and engage with school. The work and assessments undertaken this semester will undoubtedly add to the evidence base teachers already have in determining how well you are doing. To produce and secure the best possible evidence for good grades, students, and parents should do the following:

- Participate actively in all lessons.
- Do all work set to the best possible standard.
- Keep copies of work, especially marked work.
- Attend all the extra sessions or interventions that have been laid on in school.
- Keep calm and do not panic.
- Know that all work completed contributes to a better grade.

As an Academy, we will support our students in every way we can, keeping you updated with the latest guidance and advice. The staff did a remarkable job last year ensuring all students received the grades that they deserved, and they will do the same again this year for all students.

Despite the difficult circumstances we are all facing, we wish all our students the best of success for positive grade outcomes this summer.

Yours faithfully

Principal

الغاء اختبارات إديكسيل: (IGCSE) و (IAS) للحادي عشر والثاني عشر

2021/02/15

السادة أولياء الأمور الكرام

نرجو أن تكونوا بخير وأمان، وبعد:

فإنه من المرجح أنكم على علم بالقرار الصادر عن مجلس اختبارات بيرسون – إديكسيل الدولية بالغاء اختبارات (IGCSE) و (IAS) لصيف 2021. وفي الوقت الحالي، من المقرر إجراء اختبارات كامبردج بشكل طبيعي قدر الإمكان.

وسيتم تحديد درجات الطلبة في اختبارات إديكسيل بالاعتماد على تقييمات المعلم التي سيتم الإشراف عليها خارجياً بطريقة ما. ولا نعرف حتى الآن تفاصيل دقيقة حول ذلك، لكن تقدير الدرجات سيتم بناءً على أدلة التحصيل في كل مادة. ومن المرجح أن مجلس الاختبارات سيطلب نطاقاً من الأدلة أوسع بكثير مقارنة بالعام الماضي. وهذه الأدلة تشمل:

- نتائج الاختبارات التجريبية (في الفترة من 21 – 31 مارس، سوف تُجرى اختبارات تجريبية لجميع المواد لجميع طلبة مدارس "تعلم")
- تقييمات واختبارات الوحدة.
- الأعمال الصفية.
- الواجبات البيئية.
- الدرجات المسجلة من قبل المعلم.
- بعض الواجبات/ المهام الدراسية.

لن تعتمد الدرجة النهائية على مصدر واحد من الأدلة، ولن تكون، بالضرورة، درجة الاختبار التجريبي نفسها.

والرسالة الرئيسية لطلبة الحادي عشر والثاني عشر تكمن في مواصلة حضور جميع الدروس والمشاركة فيها. إن العمل والتقييمات التي تُجرى في هذا الفصل ستضاف، دون شك، إلى قاعدة الأدلة التي يحتفظ بها المعلمون بالفعل لتحديد جودة أداء الطالب. ومن أجل توفير وتأمين أفضل الأدلة الممكنة للحصول على درجات جيدة، يجب على الطلبة وأولياء أمورهم القيام بما يأتي:

- المشاركة الفعالة في دروس جميع المواد.
- إنجاز الأعمال بأفضل مستوى ممكن.
- الاحتفاظ بنسخ من الأعمال خاصة الأعمال المصححة.
- حضور جميع الحصص الإضافية التي تقدمها المدرسة.
- المحافظة على الهدوء، وتجنب القلق الزائد.
- التيقن من أن إكمال جميع الأعمال المطلوبة يساهم في الحصول على درجات أفضل.

ومن جانبنا، فإن الأكاديمية، سوف تدعم طلبتنا بكل طريقة ممكنة، وسنبقيكم على اطلاع على أحدث الإرشادات والنصائح. وقد قام موظفونا بعمل رائع العام الماضي؛ لضمان حصول جميع الطلبة على الدرجات التي يستحقونها، وسوف يقومون بالأمر نفسه مرة أخرى هذا العام لجميع الطلبة.

وعلى الرغم من الظروف الصعبة، فإننا نرجو لجميع طلبتنا كل التوفيق والنجاح للحصول على أفضل الدرجات لهذا الصيف.

مع أطيب التحيات،،،

مديرة الأكاديمية